

Title (en)

Reclosable container with integrated handle.

Title (de)

Wiederverschliessbarer Verpackungsbehälter mit integralem Traggriff.

Title (fr)

Récipient refermable à poignée incorporée.

Publication

EP 0120530 A1 19841003 (DE)

Application

EP 84200344 A 19840312

Priority

NL 8301104 A 19830329

Abstract (en)

The container made of cardboard or a similar material, in particular for powdery or granular materials, has an integrated handle and an extension flap (10) on the one larger wall (2) of the container, in which there is a handle opening (11a). It also has two extension flaps (8, 9) on the other larger wall (1), the first flap (8) of which is used as the lid of the container and the second flap (9) of which is intended to be tucked against the extension flap (10) of the one larger wall (2) with the handle openings (11, 11a) aligned, a tear-off strip A for opening the container being situated at the transition between the first-mentioned extension flap (10) and the associated larger wall (2) and extending over its entire width. <IMAGE>

Abstract (de)

Verpackungsbehälter aus Karton oder einem ähnlichen Material, insbesondere für pulverförmige oder körnige Materialien mit einem integralen Traggriff und mit einer Verlängerungsklappe (10) an der einen grösseren Wand (2) des Behälters, in welcher sich eine Traggrifföffnung (11a) befindet, zwei Verlängerungsklappen (8,9) an der anderen grösseren Wand (1), deren ersten Klappe (8) als Deckel des Behälters bestimmt ist und deren zweiten Klappe (9) bestimmt ist um gegen die Verlängerungsklappe (10) der einen grösseren Wand (2) geheftet zu werden mit fluchtenden Traggrifföffnungen (11,11a) wobei ein Aufreisstreifen A zum Oeffnen des Behälters, sich beim Uebergang zwischen der erstgenannten Verlängerungsklappe (10) und der dazu gehörenden grösseren Wand (2) befindet und sich über deren ganzen Breite erstreckt.

IPC 1-7

B65D 5/46; B65D 5/54

IPC 8 full level

B65D 5/46 (2006.01); B65D 5/462 (2006.01); B65D 5/54 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/46088 (2013.01); B65D 5/5425 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 4266671 A 19810512 - ROCCAFORTE HARRY I
- [Y] US 1992195 A 19350226 - DALLER ADRIAN O
- [A] EP 0042184 A1 19811223 - PROCTER & GAMBLE [US]
- [A] FR 1164473 A 19581009
- [AD] GB 1100517 A 19680124 - AKERLUND & RAUSING AB

Cited by

US4690282A; DE102006049838A1; KR200475661Y1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0120530 A1 19841003; DK 139784 A 19840930; DK 139784 D0 19840229; ES 278417 U 19841016; ES 278417 Y 19850501;
NL 8301104 A 19841016

DOCDB simple family (application)

EP 84200344 A 19840312; DK 139784 A 19840229; ES 278417 U 19840326; NL 8301104 A 19830329